
Kulturní komise  
 Rady Jihočeského kraje 

        Vyřizuje: Bc. Lenka Věrná, tel.386 720 872, e-mail.: verna2@kraj-jihocesky.cz 
              

 

              Tábor, dne 12. 4. 2023 

 

 

Zápis č. 21 

z jednání Kulturní komise Rady Jihočeského kraje, které se konalo  

12. dubna 2023 od 10:00 hodin v Prachatickém muzeu 

(Velké náměstí 13, 383 01 Prachatice) 

 

 

 

Přítomni: MgA. Zuzana Benešová, Bc. Daniel Turek, Ing. Barbora Šiftová, Ing. Petr Holický, Bc. Josef 

Vochoska, Ing. Arch. Veronika Kovářová, Bc. Ladislava Krejčová, Jan Michl; 

 

Omluveni: Ing. Štěpán Pavlík, Ing. Jaromír Talíř, Ing. Lenka Horejsková; 

 

Přizváni: Pavel Hroch, Mgr Petr Berkovský (ředitel muzea), Mgr. František Chrastina (OKPP); 

           

Návrh programu: 

 

1. Koncepce rozvoje Prachatického muzea, příspěvková organizace Jihočeského kraje 

2. Různé 

 

Pan místopředseda přivítal všechny přítomné členy. Přítomno 8 členů Kulturní komise Rady 

Jihočeského kraje (KK).  Komise je usnášeníschopná.  

 

Podklady pro jednání členové KK elektronicky obdrželi. S návrhem programu všichni přítomní členové 

KK souhlasili.  

 

K bodu 1 programu jednání 

Koncepce rozvoje Prachatického muzea, příspěvková organizace Jihočeského kraje    

 

Pan místopředseda uvedl bod č. 1 a předal slovo panu náměstku Pavlu Hrochovi. Pan náměstek 

hovořil o plánované investici, kterou je výstavba nového Prachatického muzea a zcela nové expozice 

Zlaté stezky na základě darovaného objektu od ÚZSVM. Tento investiční projekt znamená pro muzeum 

veliký inovační start. Muzeum projekt Zlaté stezky již dlouhodobě připravuje a nyní se hledá vhodný 

investiční partner na Rakouské či Německé straně. Prozatímní úvaha, kde získat dotační prostředky 

pro tuto velikou investiční akci, je INTERREG Rakousko či Bavorsko. 

 

Předáno slovo Fr. Chrastinovi, který členům KK představil činnost muzea a odprezentoval potřebu 

vybudování nové expozice Zlaté stezky spolu s edukačním centrem.  

 

Na rozpravu navázal pan ředitel muzea Mgr. Petr Berkovský s představením/promítáním vizualizace 

nového muzea.  

 

Návštěvnost se pohybuje kolem 10 000 návštěvníků. Návštěvnost se po covidové době zvedla, ale 

pořád to není zcela na číslech jako před covidem. 
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Proběhlo hlasování o návrhu usnesení: 

 

Kulturní komise Rady Jihočeského kraje 

bere na vědomí 
A) Koncepci rozvoje Muzea Prachatice, příspěvkové organizace Jihočeského kraje, 
B) Aktuální vývoj ve věci řešení plotu u Hvězdárny a planetária v Českých Budějovicích; 

 

Hlasování 8/0/0  

Usnesení přijato v navrhovaném znění  

 

Různé 

 

Slovo si vzal pan náměstek hejtmana Pavel Hroch, který poděkoval zástupcům města České 

Budějovice za spolupráci při předávání si informací při rozdělování dotací především na živou kulturu, 

protože žadatelé žádají na stejnou akci o dotační prostředky jak město ČB, tak Jihočeský kraj. Díky této 

spolupráci mohlo dojít ke spravedlivějšímu rozdělení alokací. 

 

Dále pan náměstek apeloval na zástupce města ČB k tomu, aby byli zástupci Jihočeského kraje 

a ředitelka Hvězdárny a planetária ČB přizváni k jakýmkoli jednáním, které se budou týkat řešení 

situace kolem plotu u hvězdárny v Hájíčku. 

 

 

Následovala návštěva muzea s právě probíhajícími výstavami. 

Jednání bylo ukončeno ve 13:00 hod. 

 

22. jednání kulturní komise se bude konat dne 3. května 2023 v Muzeum středního Pootaví Strakonice.  

 

Zapsala: Bc. Lenka Věrná 

 

Ověřovatel: Bc. Daniel Turek  


